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Joanna Hofrnan- Kupisz
Radna Rady Miasta
Wioclawek

pan

Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

lnterpelacja

w imieniu mieszkaflcdw ul zerazne wody i podkowa * odcinek Leina- Lesna)

zwracam siq z pro3bq o wyloienie naktadki asfaltowej, kt6ra jest niezbqdna dla bezpiecznego

ruchu samochodowego i pieszego- obecna nawierzchnia drogi piaszczysto- 2uilowa jest pelna dziur

162nej glgbokoSci, co stanowi duie zagroienie dra uczestnik6w ruchu.

Proszg Pana prezydenta o pomoc w tej sprawie

z powa2aniem

tlaenna- WI"*" *1. *


